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BEHOV FOR Å ØKE BUDSJETTET TIL KOSTNADSKREVENDE ANLEGG

Vi har registrert at det er lagt inn kr 1,5 mill årlig til kostnadskrevende anlegg i BØP i perioden 2023-
2026. Dette er bra, men vi vet at beløpet er for lavt.

Under vårt høstseminar sist helg, hvor H, AP, V, FrP og MDG var tilstede, ble vi presentert for de 
utfordringene alpinanleggene står i. Vi nevner bl.a. endringer i klima, endringer i forbruksmønster 
samt skjerpede myndighetskrav.  
Anleggene ivaretar interessene til langt flere enn de som er aktive i idrettslag; 80 % av 
bruken/inntektene kommer fra «vanlige» brukere. Disse deltar i uorganisert utendørsidrett, SFO-
aktivitet og som barnefamilier.

En konsekvens av gjentagende negative årsresultat for alpinbakkene er at det i liten grad er rom for 
vedlikeholds-investeringer og nyinvesteringer, bakkene oppfyller ikke egenkapital-krav i søknader og 
det blir «tørke» i gaver(sponsor).

Hvis vi skulle få positiv respons på vår henvendelse, vil tildelingen være basert på søknader fra alle 
anlegg i Bærum, men med et ønske om å øremerke mye av midlene til alpinanleggene.

Bærum Idrettsråd ønsker at beløpet økes til kr 5 mill årlig slik at flere av de kostnadskrevende 
anleggene kan få et betydelig bidrag slik at ordinær drift med et lite overskudd blir regelen og ikke 
unntaket.

Med vennlig hilsen

Øivind Gladsø Kathrine Sole Semb
Styreleder Daglig leder
(s)

 Vedlegg: Alpinanleggenes situasjon pr oktober 22 som presentert på Høstseminaret 2022.


